
Nermin Purić 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. „U kojoj fazi je rješavanje pitanja priznavanja vozačkih dozvola državljana BiH u 

Saveznoj Republici Njemačkoj? Kada naši državljani mogu očekivati da ovo pitanje bude 

riješeno budući da se, naši državljani danas suočavaju s nemogućnošću zamjene vozačkih 

dozvola? 

2. Kojim su sve zakonskim i podzakonskim aktima regulirana pitanja u vezi s primanjima i 

drugim pravima iz radnog odnosa a koja se odnose na izabrane i imenovane dužnosnike 

na razini Bosne i Hercegovine? Molim da mi se dostavi pregled akata s navedenim 

brojevima Službenog glasnika u kojima su oni objavljeni. 

3. Ponavljam pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH u vezi sa suradnjom Vijeća ministara 

BiH s Vijećem stranih investitora u BiH, postavljeno na jednoj od prethodnih sjednica 

Doma.“ 
 


